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Kommunala rådet för funktionsnedsättningsfrågor 
 

Tid och plats  måndag 6 februari 2023 kl. 10.00-11.45, Mogden, Stadshuset 

Närvarande  Kommunens representanter 
Mikael Dahl (C), ordförande, kommunalråd 
Sebastian Gustavsson (M), biträdande kommunalråd 
Ruza Källström (S), biträdande oppositionsråd 
Simon Hägglund, verksamhetschef funktionsnedsättning 
Sanna Andersson, utredare miljö- och samhällsbyggnad 

   
  Organisationernas representanter 

Gunnar Andersson, FUB  
Birgit Hidgård, HRF, ersätter Kim Genberg 
Harriet Bramfors, DHR 
Ingrid Saarva, Reumatikerföreningen 
Eva Engström, Synskadades Riksförbund, ersätter Leif 
Westerlind 
 

  Inbjuden 
Linda Andersson, Länsstyrelsen 
 

 
Övriga närvarande  Karin Bergdahl, sekreterare 

 
 

Justerare   Ingrid Saarva, Reumatikerföreningen 
 
 

 

 Underskrifter  

  Protokollet har justerats digitalt 

  Sekreterare ……………………………………………………………… 
  Karin Bergdahl 

   Protokollet har justerats digitalt 

  Ordförande ………………………………………………………………. 
  Mikael Dahl (C), ordförande 

   Protokollet har justerats digitalt 
 
 Justerare ……………………………………………………………… 
  Ingrid Saarva, Reumatikerföreningen 
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§ 1 

Justering  
 
Rådets beslut 
Ingrid Saarva, Reumatikerföreningen, utses till justerare tillsammans med ordföranden. 
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§ 2 

Tema – Uppdrag och utveckling i kommunerna gällande 
betaltjänst 
 

Linda Andersson från Länsstyrelsen föredrar dagens tema. Länsstyrelsen har ett 
uppdrag från regeringen att bevaka grundläggande betaltjänster. Med det menas att alla 
ska ha tillgång till att kunna ta ut kontanter, betala räkningar och sätta in dagskassor på 
bankkonto.  

Linda skickar sin presentation från mötet till Simon om det är någon som vill ta del av 
den i efterhand. Där finns även kontaktuppgifter till Linda och hennes kollega.   



  

Protokoll för kommunala rådet för funktionsnedsättningsfrågor 2023-02-06 

4 
 

 

 

§ 3  

Information från kommunalråden 
 

Mikael Dahl (C) berättar om att det nya alliansstyret i kommunen håller på att ta fram ett 
nytt Kommunalpolitiskt handlingsprogram (KPH) med frågor som de vill lyfta under 
innevarande mandatperiod. Detta dokument innefattar mycket, bland annat frågor kring 
tillgänglighet. Tanken är att det ska antas på kommunstyrelsens möte den 2 mars och i 
kommunfullmäktige 23 mars. 

Ett tillgänglighetspolitiskt arbete ska genomföras i kommunen. 
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§ 4 

Information från förvaltningen 
 

Simon Hägglund, verksamhetschef för funktionsnedsättning, berättar att det pågår ett 
arbete med att se över styrdokumentet om kommunalt bostadstillägg. Några mindre 
justeringar är önskvärda och ska lyftas för politiskt beslut under våren.  

Markuslyckans gruppbostad håller på att renoveras och den preliminära tidsplanen för 
återflytt är i mitten av maj månad.  

Gunnar Andersson ställer frågan till Simon Hägglund om hur det ser ut för gruppresor 
från boendena. Simon svarar att det är möjligt beroende på situation. En ny upphandling 
ska snart genomföras och Simon ser över möjligheten om att kunna skriva en särskild 
klausul kring gruppresor i upphandlingsunderlaget.  
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§ 5  

Frågor från organisationerna 
 

Redovisning av målsättningen från den styrande politiska ledningen 
gällande funktionsnedsättningen? 
Svaret kommer senare efter att det är antaget i kommunstyrelsen. Lite information i 
frågan lämnades under § 3. 
 
Redovisning av brukarundersökningen som genomförts under senare 
delen av 2022 
Simon Hägglund svarar att det under hösten 2022 genomfördes en brukarundersökning 
där fokus var på boendemiljö. Det har tidigare varit missnöje över att behöva fylla i flera 
enkäter under samma höst, därför har man nu delat upp enkäterna. Simon håller en 
presentation på mötet i april när allt är sammanställt. 
 
Samverkan med civilsamhället 
Det finns ett forum där kommunen och föreningarna träffas två gånger om året. Där 
försöker vi hitta gemensamma överenskommelser. Petra Grönhaug är samordnare för 
detta arbete. 
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§ 6 

Övriga frågor 
 

Mikael Dahl (C) informerar om att vi har en ny socialchef i kommunen, Nina Landström. 
Hon kommer för att presentera sig på nästa möte.  
 
Mikael berättar också om möjligheten att få veta mer om att vara god man, förvaltare 
eller liknande den 22 februari. Det finns inbjudan och material på dagens möte att ta 
med sig. 

Den 15 mars är det möte om funktionshinderpolitik i Boråsregionen. Den som är 
intresserad av att delta kan anmäla sig på Länsstyrelsens webbplats. 
 
Nästa möte är den 17 april. 
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